
 

 

 

 Seenioride toimkonna koosolek 23.07.2017 

 

Osalesid: 

Anne Petter, Niitvälja Golfiklubi 

Toomas Kull, EGCC 

Tiit Rääk, Rae Golfiklubi 

Tõnu Toompuu, Saaremaa Golfiklubi 

Kalle Lahe, Valgeranna Golfiklubi 

Protokollis Indrek Hirvlaan 

 

Toimkonna esimehe valimine 

Ühehäälselt otsustati toimkonna juhiks Anne Petter.  

 

 Arutelud: 

 Muuta ära veteranide võistlusklasside nimetused seeniorideks. Jäävad seenioride klassid. 
Otsustati ühehäälselt.  

 

 Meistrivõistluste kalendrid 

Ettepanek on Seenioride EMV Löögimängus korraldada järgmisel aastal Open võistlusena.  
Toimumisaeg 15.-17. juuni.  Asukohaks kas Pärnu või Saaremaa väljakul kui võimalik. Otsus-
tati ühehäälselt. 

 



 

 

 Annel on ettepanek nimetada Jüri Kalda Liidu poolt toimkonda. Anne räägib Jüri Kaldaga läbi 
ja edastab kandidatuuri Liidule. Otsustati ühehäälselt. 

 

Naiste osalus võistlustel  

Kuidas saada võistlustele rohkem osalejaid, eriti naisi. Toomas Kulli ettepanek - auhinnad 
võistlustele võiks olla atraktsiooniks, nt Hole in One puhul auto jne. Indreku kommentaar – 
järgmise aasta sponsoritega läbirääkimisel püüame arvestada selle võima lusega, et pannakse 

välja auhindu ja kommunikeerime Liidu poolt võistlust atraktiivsemaks.  

 

 Ettepanek. Liit võiks korraldada seenioridele erinevatele väljakutele erinevad hinnastused. 
Näiteks Otepää või muud Tallinnast väljaspool asuvad väljakud on tihti tühjad nädala sees ja 
hommikuti, aga see on aeg, mis seenioridele sobiks väga hästi. Indrek lubas vormistada 

päringud välajkute jaoks näiteks E-T-K hommikuti kella 8-10ni ja flaidi hind 40-50€. 

Tasub tutvuda ka erinevate riikide arengukavadega. Need leiab aadressil: 

https://www.dropbox.com/sh/4bqpbfyl3izw4xa/AAAfGDcYUna2S7-LZfoOaebSa?dl=0 

 

 Järgmine koosolek toimub 15-16 september. Saaremaa Openi ajal. 

https://www.dropbox.com/sh/4bqpbfyl3izw4xa/AAAfGDcYUna2S7-LZfoOaebSa?dl=0

